Ministry of Health Directorate General of Private Health Establishments



وزارة الصحت المديريت العامت للمؤسسات الصحيت الخاصة

Circular No: 6/2015

عميم رقم ،(﴿ ﴿ ٢٠١٥/

From	Director General of Private Health Establishments	المدير العام للمؤسسات الصحية الخاصة	من
То	 All private Health Establishments Director of Licensing & Health professional Licensing - Follow-up Head of Private Health Establishment Section – all Governorate 	جميع المؤسسات الصحيم الخاصم مديرة دائرة تراخيص المهن والمؤسسات الصحيم الخاصم – للمتابعم رئيس قسم المؤسسات الصحيم الخاصم بالمحافظات - للتعميم	اٹی
Subject	General Practitioner	أطبأء العموم	لموضوع
Date	02 March 2015	۲ مارس ۲۰۱۵	التاريخ

For the sake of Patient Safety and Quality of Care, please be informed that all licensed General Practitioners in the Single Practice Private Health Institutions (practices without a Family Physician as overall supervisor) with more than 5 years licenses are hereby requested to appear and pass the Prometric exams for Family physician.

Otherwise you have 6 months to appoint a Family Physician, meanwhile a contract with a visiting Family Physician from the government as supervisors could be acceptable to the Directorate General of Private Health Establishments.

Regarding new doctors (GPs) in Single Practice Clinics should appear for the Prometric exam and interview as Family Physicians for their license to practice in Oman.

من أجل سلامة المرضى وجودة الرعاية نود الافادة بأنه على جميع أطباء العموم العاملين بالقطاع الطبي الخاص والذين تم اصدار ترخيص مزاولة المهنة من قبل هذه المديرية منذ اكثر من ه سنوات من المكن التقدم للاختبار عن طريق امتحان البرومترك للتقييم كطبيب أسرة حتى يتمكن من الاستمرارية بالعمل منفرداً بالعيادة.

اما في حالة عدم رغبته بذلك فعليه الالتزام بمعاير العمل كطبيب عام والتعاقد مع طبيب أسرة زائر لفترة مؤقته لا تتجاوز (٦ شهور) لحين تعين طبيب أسرة (أخصائي) بالمؤسسة الصحية.

اما الاطباء الراغبين بالعمل بالسلطنة في المؤسسات الصحية الخاصة فسوف يتم تقييمهم باختبار البرومترك والمقابلة كأطباء اسرة.